
                                                                                                                                                                     

Enkel fråga - EBO 

 

I februari 2020 väckte Margareta Larsson en motion om att utöka undantaget från EBO-lagen i Gävle. 

Efter det har lagen om EBO ändrats så att kommunerna måste låta Länsstyrelsen tycka till innan man 
anmäler ett område som ska undantas. Lagändringen gäller från och med 2020-08-15. Kommunerna 
som har denna möjlighet, 32 stycken, ska innan årsskiftet ansöka på nytt om de vill undanta områden 
från EBO. Majoriteten av kommuner som har chansen att undanta kommunerna har redan tagit 
beslut om att göra det eller ej. 

 

Med anledning av ovanstående ställer jag följande frågor till kommunstyrelsens ordförande Åsa 
Wiklund Lång: 

Har Gävle ansökt om undantag? 

Vad har skett i hanteringen sedan våren? 

 

William Elofsson, kommunalråd i opposition för Moderaterna 

 
 
 
 

 

 


